



AVIS



Rue Marthe Prim-Welter - Jonglënster

Wat?

Strooss gespaart – Entlueden mat engem mobilen Kran an Infrastrukturaarbechten

Wéini?

12/03/2026 - 20/03/2026

Wou?

Rue Marthe Prim-Welter (tëscht der Kräizung mat der Rue de Godbrange an der Kräizung mat der Rue Otto Borrigs)
⇒ Strooss gespaart an Zougang fir Foussgänger verbueden

Deviatioun?

Deviatioun iwwer Rue de Godbrange respektiv Rue Otto Borrigs

Aner Auswierkungen?

D'Awunner ginn gebieden, virun den Aarbechten hir Gefrierer aus der Aarbechtszon ewech ze huelen.

Mir bidden Iech, Ären Numm an Är Adress op Är Poubelle ze schreiwen an dës den Dag virun der Collecte eraus ze setzen. Den Entrepreneur këmmert sech duerno ëm d'Ofhuelen a bréngt déi eidel Poubelle zeréck.

Kontakt

Service technique: 78 72 72 40



**AVIS**

Rue Marthe Prim-Welter - Junglinster

Quoi?	Route barrée - déchargement avec une grue mobile et travaux génie civil
Quand?	12/03/2026 - 20/03/2026
Où?	Rue Marthe Prim-Welter (entre l'intersection avec la rue de Godbrange et l'intersection avec la rue Otto Borrigs) ⇒ route barrée et accès interdit aux piétons
Déviation?	Déviation via rue de Godbrange respectivement rue Otto Borrigs
Autres impacts?	Les riverains sont priés de retirer leurs véhicules de la zone de travaux avant le début des interventions. Veuillez sortir votre poubelle le jour avant la collecte des déchets, en marquant votre adresse complète sur la poubelle. L'entrepreneur amènera les poubelles à un point de collecte, où elles seront vidées et ramenées chez vous.
Contact	Service technique : 78 72 72 40

**AVIS**

Rue Marthe Prim-Welter - Junglinster

What?	Road closure - unloading with a mobile crane and civil engineering works
When?	12/03/2026 - 20/03/2026
Where?	Rue Marthe Prim-Welter (between the intersection with Rue de Godbrange and the intersection with Rue Otto Borrigs) ⇒ road closed and no access for pedestrians
Any detours?	Diversion via Rue de Godbrange or Rue Otto Borrigs
Other impacts?	Residents are requested to remove their vehicles from the work zone before the start of the works. Please put your bin out on the day before waste collection, marking your full address on the bin. The contractor will take the bins to a collection point, where they will be emptied and returned to you.
Contact	Technical Service: 78 72 72 40